

29.04.2024

<u>Approval made in the Board of Directors meeting held on 29 April 2024</u>	<u>قرارات مجلس الإدارة الصادرة في اجتماعه المنعقد في 29 ابريل 2024</u>
<p>The Board of Directors of Arabia Falcon Insurance Company (SAOG) met on Monday, 29 April 2024 and the following approvals were made:</p> <ol style="list-style-type: none">The Board of Directors of the Company reviewed and approved the unaudited financial Statements of the Company for the three-month period ended 31 March 2024 as recommended by the Audit & Risk Committee.Board of Directors 'Report for the three-month period ended 31 March 2024 was approved.Profit after tax for the three-month ended 31 March 2024 was RO 630,518 compared with loss of RO 352,698 for the same period last year. The financial statements with related notes will be uploaded in the MSX website	<p>اصدر مجلس إدارة شركة التأمين العربية فالكون (ش م ع ع) القرارات التالية في اجتماعه المنعقد يوم الاثنين بتاريخ 29 ابريل 2024 :</p> <ol style="list-style-type: none">قام مجلس ادارة الشركة بمراجعة واعتماد البيانات المالية غير المدققة للشركة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024 وفقا لتوصية لجنة التدقيق والمخاطر.تمت الموافقة على تقرير مجلس الإدارة لفترة الثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024.بلغت الأرباح الصافية للثلاثة أشهر المنتهية في 31 مارس 2024 مبلغ 630,518 ريال عماني مقارنة مع خسارة مقدارها 352,698 ريال عماني لنفس الفترة من العام السابق. سيتم نشر القوائم المالية مع الايضاحات على موقع بورصة مسقط

Authorized Signatory

